
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets tredje SektionsMöte kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Oktober-SM u.n.å 1000100 kommer till tidernas slut bli känt som Sek-
tionsMötet där VoteIT började användas.

• Fem (5) Sångfåglar har valts, Diana Nehard, Lovisa Erlandsson, Alvar
Winquist, Alpha Heed och Alice Wallner.

• ESS (saunasällskapet) har återuppstartats och är nu ESS(r)

• E-Bok, en bokcirkel för E&MiT har startats.

• Elektrosektionen kan nu anta gästmedlemmar till sektionen vars syfte
är att kunna stå som serveringsansvariga (lagligt).

• Mötet har gjort en tolkning av stadgan vilket kan få implikationer för
framtida personval med flera platser (se punkt 5.5).

• Mötet har tillsatt en ny revisor (Tom Eriksson) för verksamhetsåret
2023. Anledningen till detta är att Alexander Malmberg entledigats
(på begäran) eftersom en potentiell jävsituation uppstått då han nu-
mera ingår i ett förhållande med Konglig Elektrosektionens ordföran-
de.



Resistorns raljeri



Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
å.a.s. å andra sidan
s.g.s. så gott som
o.dyl. och dylikt
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av



Oktober-SM ELEKTROSEKTIONEN 31 oktober

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
Måndagen den 31 oktober
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
1.1 Mötets öppnande
Supraledare frkn Elin Björklund öppnar det tredje sektionsmötet för Konglig
Elektrosektionen år 2023 klockan 18:15:06. Vidare ger hr Milad Javadi en
överblicklig förklaring över hur SektionsMöten går till, samt förtydligar vissa
saker som ofta görs eller har gjorts fel å tidigare möten.

1.2 Tiden och sättet
Kallelsen och dokumenten laddades upp i tid.

Mötet anses vara behörigt utlyst.

1.3 Val av justeringsmän och rösträknare
Frkn Björklund nominerar hr Emil Karlsson och hr Johan Höglund till ju-
steringsmän och rösträknare.

Mötet väljer Emil Karlsson och Johan Höglund till rösträknare och juste-
ringsmän.

1.4 Närvaro
Det visar sig att det antingen är extremt många icke-fungerande clickers,
eller att det är extremt många röstberättigande i mötet. Oavsett beslutas
det att genomför närvaroräkning med s.m.s. analoga metoder.
E-23 21 st
E-22 18 st
E-21 14 st
E-20 5 st
E-19 6 st
E-äldre 4 st
Totalt 68 st

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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1.5 Adjungeringar
Personer som ej är medlemmar i Konglig Elektrosektionen väljs till klump
och adjungeras med närvaro- och yttranderätt.

1.6 Publicering på webben
Mötet tillåter publicering å webben med namn.

1.7 Fastställande av föredragningslista
Mötet godkänner föredragningslistan i sin helhet.

1.8 Föregående protokoll
Resistorn, hr Johan Wirén rapporterar att föregående protokoll publicera-
des 96 dagar försenat.

Mötet godkänner publiceringen av föregående protokoll.

2 Rapporter
2.1 Frågor till styrelsen och styrelsen informerar
Supraledaren

Frkn Björklund informerar om att mötet kommer använda applikationen Vo-
teIt för att genomföra valet för Sångfåglar1 å gr. av att clickers visat sig vara
undermåliga för uppgiften. Vidare kungör frkn att styrelsen ämnar anordna
en s.m.s. workshop där man kan framföra klagomål om i princip vad man vill
(men helst om oss eller sektionen). Hon tackar sedan de pseudo-funktionärer
som ordnat det fortsatta eftersläppet efter nøllegasque-incidenten. Till sist
ger hon en s.a.s. huvuden upp (ä.k.s. heads-up) om att Funq-festen kommer
hållas den första december.

AMSen

Hr Elias Kollberg tycker att mötesdeltagarna ska gå å lunchföreläsningen
han anordnat dagen efter. Det ska tydligen bjudas å mat med thailändska
recept.

Kollektorn

Hr Patrik Nicolausson tar plats framför mötet och meddelar att han ska hålla
det zupuer-znabba-equonomizegmentet. Hr Alexander Malmberg får under
zegmentet en besvärlig hostattack som (säkert) gör att ingen å hans sida av
rummet hör någonting. Hr Nicolausson förklarar vidare att ekonomin går

1Och som det visade sig, alla andra val också.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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bra eftersom vi momentärt kan redovisa ett resultat å ca 700 milj. Dong.2
Vidare har de investeringar som gjorts under året har erhållit ungefär 10
bulgariska Lev.3

SNO

Frkn Julia Gelmanovska meddelar att programmet kommer få ett nytt mas-
terprogram: Hållbar Digitalisering.

Källarmästaren

Hr Karlsson kungör att Källargillet har nya nissar samt att det är totalförbud
å att hänga saker i LED-listerna i VEXT-rummet.

Klubbmästaren

Frkn Höög rapporterar att PRs verksamhet går bra. Vidare berättar hon att
sektionsmedlemmar kommer ha möjlighet att köpa biljetter till jubelfesten
för Sektionen för Medicinsk Teknik.

Fø F

Hr Höglund tackar alla faddrar och berättar att FörFaddrarna arbetar med
att utvärdera mottagningen.

2.2 Frågor till kansliet och PA samt kansliet och PA infor-
merar

Varken Kansliet eller PA närvarar och de kan därför inte ge någon rapport.

2.3 Frågor till funktionärer och funktionärer informerar
Ekvivalenten

Hr Alpha Heed berättar att han är Ekvivalent, att han typ har tystnadsplikt
och att man kan prata med honom om problem av känslig natur. Vidare
berättar han att rekrytering till JML-gruppen kommer inledas snart.

Revisorer

Hr Malmberg berättar att hr Karlsson fått väl godkänt (typ B) för sin
bokföring och att hr Nicolausson fått Fx för sin. Vidare rapporterar han att
Hr Filip Nordén inte riktigt är ikapp med sin bokföring (för mottagningen)
samt att frkn Höög har mega-F eftersom hon inte bokfört sen (typ) Big
Bang.

2300 tkr om man ej är ekonomiskt lärd.
3Ca. 62 kr.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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Paleografen

Hr Höglund meddelar att sektionen numera har enorma utrymmen moln-
lagring ämnade för att spara bilder som har med sektionen att göra.

Moby Dick

Hr Rautiainen berättar att det finns post- och kandidatbeskrivningar å sek-
tionens hemsida. Han yrkar även å att poster som inte har tillräckligt många
kandidater öppnas upp för kandidatur å plats.

Mötet godkänner att poster som inte har tillräckligt många kandidater öpp-
nas upp för kandidatur å plats.

Carakarlen

Hr Viktor Svenstam förklarar att sektionen äger en bil samt att man kan köra
den om man genomfört en kortare utbildning med nån av de bilansvariga.

Idrottsnämden

Hr Dennis Härås meddelar att sektionen tillsammans med några andra
sektioner, äger halltider å torsdagar (innebandy) och fredagar (olika var-
je gång).

Snövaranerna

Frkn Pooneh Ghaffari berättar att det finns några årebiljetter kvar till salu.

2.4 Frågor till kåren och kåren informerar
Frkn Carolina Barreira är å plats för att informera mötet i egenskap av kå-
ren. Först förklarar hon THS översiktliga struktur med kårfullmäktige (typ
SektionsMöte), kårstyrelse (verkställande organ, ej heltid) och kårledning
(operativ verksamhet, heltid). Vidare berättar hon att tidigare rektor, frkn
Sigbritt Karlsson gått bort nyligen. Hon marknadför även några poster som
vakantsatts (som man alltså kan söka till), ex.vis eventchef för Armada och
eventchef. Till sist berättar hon att examination snart kommer genomföras
anonymt (från omtentaperioden i P2).

ORDNINGSFRÅGA!
Fyra stycken returglasförpackade öl som till 7,5% består av etanol radas
upp å presidiebordet. Med god verkan öppnas de i ett svep av den speciella
skyffelöppnaren och Musikborgarrådet (bestående av hr Elias Värling samt
hr Johan Wirén) kan äntligen släcka sin törst.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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3 Beslut
3.1 Entledigande av Revisor
Hr Marlmberg tar plats framför mötet och berättar att han önskar bli ent-
ledigad, i egenskap av att han numera ingår i ett förhållande med frkn Björ-
klund vilket skapat en potenitell jävsituation. Hr Winquist kommer däremot
fortsätta sitt arbete.4

Mötet godkänner entledigandet av Alexander Malmberg.

Frkn Björklund tycker vidare att det vore lämpligt att välja en ny revisor och
yrkar därför å att lägga till punkt 5.15 Val av Revisor, att placering av detta
val ska vara innan punkt 5.1 samt att öppna upp för kandidatur för revisor.5

Mötet godkänner Elin Björklunds yrkande

4 Motioner och Propositioner
4.1 Proposition angående införandet av gästmedlemskap i

Konglig Elektrosektionen
Det visar sig att styrelsens IT-tekniker fortfarande inte fått fart å de trasiga
clickersena.

Å tidigare SektionsMöte godkändes en proposition där en stadgeändring
yrkas å. Detta måste godkännas å två-å-varandra efterföljande SektionsMö-
te och styrelsen tar därför upp propositionen igen. Propostionen handlar
om att införa ett nytt typ av medlemskap i sektionen så att medlemmar
från Sektionen för Medicinsk Teknik faktiskt kan stå som serveringsansva-
riga (och ha lagen å sin sida). Hr Amjad Alakrami önskar förtydligande om
endast s.m.s. medtekare kan bli gästmedlemmar. Styrelsen svarar att det
inte regleras utifall mottagningen ex.vis skulle vilja ha s.a.s. dubbelweare
som ansvariga för ett nøllegasque-eftersläpp i Tolvan.

Mötet godkänner propositionen i sin helhet.
4Hr Winquist befinner sig dock inte å plats; han är i stället å den internationella flyg-

platsen Heathrow. Varför han valt att vara där och inte här kan läsaren endast spekulera
i.

5Enligt 2.10 Beslut i stadgan äger SektionsMötet endast rätt att behandla och besluta
i frågor som tagit upp å föredragningslistan. Frkn Björklunds yrkande kräver därför ett
enhälligt beslut (enligt 1.12 Avvikelse och dispens från stadgarna). Anledningen till att
frkn Björklund (och styrelsen) vill frångå stadgan i det här fallet är att de anser att det
ligger i sektionens intresse att det finns två (2) revisorer, samt att det uppdagats att det
funnits intresse för denna post.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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4.2 Motion angående Den Lille Testarens 13 öl
Hr Nicolausson, ordförande för Sångbokskommittén förklarar att sångboks-
kommitén traditionellt sett brukar ha s.d.h. Den Lille Testaren som ansvarar
för att testa bokens gasquevänlighet.6 Hr Nicolausson vill därför ha en mind-
re budget för inköp av alkoholhaltiga enheter för detta syfte. Styrelsen har
även ett motionssvar där man yrkar å att kommitén får en fast budget att
förhålla sig till. Hr Nicoluasson jämkar sig med styrelsens motionssvar.

Mötet godkänner motionen med styrelsens ändringsyrkande.

4.3 Motion angående uppstart av E-Bokcirkel som underför-
ening

Hr Daniel Osterman tar plats framför mötet och berättar att han vill starta
upp en bokcirkelförening (E-Bok) som underförening till sektionen. Mötet
har inga invändningar mot detta.

Mötet godkänner motionen i sin helhet.

4.4 Motion angående återuppstart av ESS
Motionärerna, bl.a. hr Johan Höglund och hr Douglas Andersson, vill åter-
uppstarta Elektrosektionens Saunasällskap eftersom de gillar att basta. De
ska försöka hålla bastukväll en gång i månaden; förfriskningar kommer fin-
nas. Inte heller här har någon några invändningar.

Mötet godkänner motionen i sin helhet.

Frkn Björklund tycker mötet ska bryta för matpuas. Innan det ber hon
dock mötet testa VoteIT för att se om det fungerar.7

X.Y Hungriga magars lystmäte
Mötet bryter 19:59 och planerar att återupptas igen 20:30. PR serverar denna
kväll en pastasallad.8

Mötet återupptas 20:30.
6I andra ord, funkar boken när man jobbar å 1,0 promille i blodet.
7det gör det.
8Det skulle ha varit en couscous-sallad (i vanlig ordning) men det är tydligen en brist-

vara.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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5 Val
5.15 Val av Revisor
Hr Marlmberg tar plats framför mötet och förklarar kort vad posten går ut
å. Han nominerar sedan hr Tom Eriksson som godkänner nomineringen. Hr
Eriksson berättar att han egentligen gått ut men att han är villig att sitta
som revisor det korta spann som det nu skulle innebära. Han har tidigare
suttit i styrelsen som Källarmästare samt som ekonomiskt ansvarig i Elab
(där han sen igår även sitter som revisor).

Mötet väljer Tom Eriksson till Revisor

5.1 Val av Sångfåglar
Frkn Björklund förklarar att vi i detta val ej kommer ha någon frågestund
för kandidaterna. Istället har man kunnat skicka in frågor innan som valbe-
redning i sin tur ställt till kandidaterna (svaren finns å hemsidan). Kandi-
daterna kommer upp fem (5) åt gången för att presentera sig, sedan förs de
till Fylke när diskussion och val görs.

Hr Fabian Pizarro berättar att han gilar att jobba med grafiska saker, att
han gillar musik samt sångboken. Han vill göra ett så bra jobb som möjligt
så att nästa sångbok ska bli bättre.

Hr Alvar Winquist (fortfarande å Heathrow) har skickat en presentations-
video där han berättar att han vill ha roligare kapitel samt några andra
konkreta åtgärder. Han säger sig även ha erfarenhet från sektionen å många
sätt.

Frkn Alice Wallner säger att hon varit med i sektionen ett tag nu. Hon har
studerat sångboken i detalj genom Det Konglig Skænderi men även gjort
annat å sektionen som ex.vis styrelsen. Hon tycker att sångboken ska vara
för sammanhållning och att de flesta sånger uppfyller detta. Hon vill vara
med och arbeta för att bevara men ändå tänka nytt.

Frkn Diana Nehard beskriver sig som sektionsaktiv och berättar vidare att
hon tidigare jobbat med ”estetisk skit” samt att hon gick två år sång i gym-
nasiet. Frkns vision för sångboken är att den ska spegla sektionen samt vara
s.a.s. good vibes ONLY.

Hr Arvid Söderberg berättar att han sökt sångfågel för att han tycker om
musik. Ex.vis har hrn spelar cello i tio år. Vidare tycker han det är kul att
komma med kreativa idéer och han har redan skrivit en sång.

Frkn Lovisa Erlandsson delger mötet om hennes uppskattning för estetik
vilket hon vill bidra med i form av omslag och innehåll. Hon har tidigare

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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studerat estetik i gymnasiet och designat flertalet märken.

Hr Arvid Kjellén tycker om nuvarande sångbok men framhäver vikten av
att skriva om sånger som vi av olika själ inte sjunger. Han berättar även att
han (som etta) varit så delaktig han kunnat i sektionslivet hittils.

Hr Viktor Tufvesson sökte till sångfågel eftersom han tycker sångboken är
kul. Hrn tycker framförallt att det är viktigt att behålla Elektrosektionens
kultur (genom boken) samt att den fortsatt ska representera sektionen. Han
vill bl.a. skriva nya sånger och skapa nya demonstrationsljudinspelningar.

Hr Hjalmar Rantala Jönsson berättar att han inte är den mest erfarne å
någon enskild punkt kopplad till sångboken, utan istället en s.m.s. jack-of-
all-trades. Hrns hjärtefråga kopplad till sångboken är att göra den enklare
att använda. Exemplifierat: göra det enklare att hitta sånger.

Hr Heed sökte (framförallt) eftersom han hörde att man ibland fick dric-
ka tretton (13) öl om man blev sångfågel. Vidare menar han att boken ska
reflektera kulturen å sektionen samt vår samtid. Han har massor av erfaren-
het från div. uppdrag inom sektionen. Han berättar också att han inte är
superbra å musik men att han däremot har ett (1) öga för sång.

Frkn Erika Sjöström förklarar att hon just nu arbetar i en annan styrel-
se å ett annat campus och att hon har ungefär tio (10) sångböcker i sin
befattning. Frkn vill göra sångboken mer interaktiv (skriva i den o.dyl).
Hon har tidigare studerat musik och spelar flera instrument.

Hr Kasper Hellgren berättar att han varit aktiv i sektionen sedan han bör-
jade studera å KTH och att det synts mest genom hans involverande i Det
Konglig Skænderi två (2) år i rad. Han tycker att sångboken är väldigt viktig
och att det ska framhävas.

Hr Victor Henke berättar att han skumläste andra sångböcker när han såg
att vi ska göra om vår sektions bok. Han har flera sånger han anser bör
finnas i vår bok. Hrn har även en del erfarenhet med musik.

Efter detta tar Hr Kollberg med samtliga kandidater till Fylke och mö-
tet inleder en lång diskussion. Till slut går mötet till val.

Mötet väljer Alice Wallner, Alpha Heed, Alvar Winquist, Lovisa Erlands-
son och Diana Nehard till sångfåglar.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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Å.Ä. En Ubåt
Frkn Björklund serveras ett enormt glas med bäska droppar. Mötet brister
ut i sång och hon drar i sig drycken i sin helhet. Under sina första fem (5)
gurgel har (enligt mina bedömingar) 80% av vätskan hamnat å bordet, å
mig, å hr Javadi eller å pappershallsduken runt henne. Hon fortsätter med
att gurgla i ett visst (men okänt) antal plancktider.9

Q.Z. Opuz till den fromma
Hrr Wirén (ä.k.s. Wurren) och Värling (ä.k.s. Greven), träder fram och be-
rättar att de är de riktiga sångfåglarna. De inleder sitt Opuz med att fram-
föra ett musikalisk mästerverk som omfattar en enda not (E). Efter stående
ovationer spelar de två musikaliska virtuoserna en fager melodi som handlar
om den första och andra periodenen å det andra året å Civilingengörspro-
grammet i Elektroteknik.

Denna tid förknippas ofta med mörker, dysterhet och sinnesdiger förtviv-
lan.10 Melodin handlar om just denna djupa förtvivlan man känner, men
också om hur man vänjer sig vid den.

Efter att flertalet mötesdeltagare kontaktat grammisgalan och med manisk
besatthet framfört att de genast måste infinna sig å Osquars Backe 12 spelar
Musikborgarrådet ytterliggare en sång. Sången handlade om det allvarliga
problem som uppstått i vår samtid och hur de alla beror å Tekniska Högsko-
lans Studentkår. Omedelbart blev denna sång utsedd till Song of the year
med undantaget att the year innebär every year.

5.2 Val av Carakarl
Hr Rautiainen träder fram och presenterar kandidaten som sökt Carakarl,
nämligen hr Verner Lindskog. Hrn berättar i sin tur att han upptäckt att
sektionen har en bil som kallas Nebby samt att det är ett majestätiskt fordon
trots sina många imperfektioner. Vidare ser han fram emot posten och allt
som det kommer innebära.11 Mötet ställer en del frågor och det uppdagas
att hans prövotid inte gått ut än, att han tidigare meckat lite med bilar
samt att han arbetat som chaufför.

Mötet väljer Verner Lindskog till Carakarl.
9Frkn Björklund satte ett nytt rekord, se 5.16 Övriga frågor.

10Det är nämligen så att man läser kursen Teoretisk Elektroteknik E under detta tids-
spann.

11Funq?

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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5.3 Val av E-post
Hr Rautiainen kliver återigen fram och presenterar posten som ingen hittils
sökt till. Efter några s.m.s. back-and-forths tackar till slut hr Amjad Alakra-
mi ja till sin nominering. Vidare kandiderar även hr Pizarro och frkn Bahar
Safari.

Samtliga kandidater tycker att hemsidan är fullt funktionsduglig men att den
kan bli bättre. Det lyser även igenom att samtliga kandidater är välkvalifie-
rade eftersom ett fullständigt obegripligt12 prat om baksidor och framsidor
bryter ut. Mötet undersöker vidare om det finns intresse bland kandidater-
na att klumpas vilket landar i att endast hrr Alakrami och Pizarro klumpas.

Mötet väljer klumpen bestående av Amjad Alakrami och Fabian Pizarro till
E-post.

5.4 Val av IntSekt
Till IntSekt har hr Mikael Bärs, hr Alex Lauri samt frkn Safari kandiderat.
Frkn Safari berättar att hon är kvalificerad för posten eftersom hon varit å
utbyte tidigare, suttit i elevkårsstyrelsen och talar fem språk flytande. Hr
Bärs presenterar att han har bra erfarenheter eftersom han tidgiare gick i en
internationell skola där han haft en roll liknande mottagningsansvarig. Hrn
talar också tre språk flytande. Hr Lauri var internationell fadder tidigare un-
der sommaren och tyckte det var kul. Även hr Lauri talar tre språk flytande.

Mötet väljer Mikael Bärs till IntSekt.

5.5 Val av Krill Åk-1
Tre personer har kandiderat till Krill för årskurs ett (1), frkn Lina Pörsc-
ke, hr Olof Bergvall och hr Isak Axenrot Levin. Det uppdagas att att hrr
Bergvall och Axenrot Levin dragit i del saker som har med ettans tackfest
att göra. Frkn Pörscke berättar att hon vill bli mer engeragerad i sektionen.
När mötet går till val uppstår ett problem efter första omröstningen.

Krill i samtliga kategorier har två platser vilket gör att det bör följa valpro-
cedur för postern med flera platser. I stadgan står följande:

Om det finns fler kandidater än platser vid val till post med
n platser ställs först samtliga mot varandra samt blankt. De n
kandidater med flest röster ställs sedan mot vakantsättning av
posten.

I det första stycket under punkt 2.12 Personval i stadgan står dock detta:
12För mig.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund

10



Oktober-SM ELEKTROSEKTIONEN 31 oktober

Vid personval skall diskussion och omröstning alltid ske utan
kandidaten/kandidaternas närvaro. Vid personval skall kandi-
daterna presentera sig innan valet. Personval sker alltid med slu-
ten votering. Kandidat som erhåller mer än hälften av de
avgivna rösterna anses som vald. Blank röst räknas som
avgiven röst.

Det som händer i valet för Krill Åk-1 är att en kandidat får mer än hälften
av rösterna. Mötet börjar därför debattera huruvida kandidaten tillsammans
med den kandidat som erhållt näst flest röster ska ställas mot vakantsättning
(enligt valprocedur för post med flera platser) eller om den kandidat som fått
mer än hälften av rösterna kan anses som vald direkt (enligt det som står
först under punkt 2.12 Personval). Mötet kommer till slut fram till följande
tolkning:

Kandidaten som erhållt mer än hälften av rösterna anses som
vald eftersom det stycket enligt mötet överordnas valprocedur för
post med flera platser. Därav har Krill Åk-1 endast en plats kvar
och mötet följer valprocedur till post med en plats för resterande
två (2) kandidater. Tolkningen görs också under resterande möte.

Mötet väljer Olof Bergvall och Lina Pörscke till Krill Åk-1

5.6 Val av Krill Åk-2
Till Krill Åk-2 har Hrr Hugo Svedlund och Kent Tieu samt frkn Stina Molin
Rydberg sökt. Hr Svedlund berättar att han söker Krill eftersom han vill
hålla å med posters och förbättra demokratin å sektionen. Frkn Molin Ryd-
berg söker eftersom hon vill jobba för ett högt deltagande å SektionsMöten
samt även hon, hålla å med posters. Hr Tieu söker eftersom han vill förbätt-
ra valprocessen å sektionen.

Mötet väljer Hugo Svedlund samt Stina Molin Rydberg till Krill Åk-2.

5.7 Val av Krill Åk-3
Till Krill Åk-3 har hr Johan Edlén sökt. Han har redan varit Krill i två
(2) år men tycker det är så pass roligt att han vill fortsätta. Sektionen är
även bekant med kandidaten eftersom han synts å exakt alla valberedning-
ens posters senaste åren. Eftersom posten har två (2) platser finns det plats
för en kandidat till som frkn Touma vidare kandiderar till. Hon berättar att
hon tycker det verkar vara roligt att vara Krill.

Mötet väljer Johan Edlén och Marla Touma till Krill Åk-3.

5.8 Val av Krill Övriga
Till Krill Övriga har frknr Pörscke och Molin Rydberg sökt med båda med-
delar att de tar tillbaka sin kandidatur eftersom de redan blivit valda till

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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valberedningen. Därav återstår hr Mikael Hammarling samt hr Tieu som
kandidater. Hr Tieu känner att han redan presenterat sig och berättar ingen-
ting nytt. Hr Hammarling ger dock en kort presentation där han kungör att
det är ”najs” med ”bra info”.

Mötet väljer Kent Tieu och Mikael Hammarling till Krill Övriga.

5.9 Val av ÅRe Åk-1
Till första årskursrepresentant-posten finns tre (3) kandidater. Hr Bärs drar
sig däremot ur vilket gör att endast frkn Pörscke och hr Daniel Hallberg
återstår. Båda säger (med kyla i rösten) att vissa föreläsare behöver för-
bättras. Kandidaterna yrkar å att söka posten i klump vilket mötet beviljar.

Mötet väljer klumpen bestående av Lina Pörscke och Daniel Hallberg till
ÅRe Åk-1.

5.10 Val av ÅRe Åk-2
Frkn Antonia Fröjdh och hr Tieu har kandiderat. De beviljas att (efter sitt
yrkande) kandidera i klump av mötet. Frkn Fröjdh har suttit året innan
som årskursrepresentant och hon vill fortsätta sitt arbete. Hr Tieu sitter i
vissa kursnämnder och vill hjälpa till med förbättringsprocessen.

Mötet väljer klumpen bestående av Antonia Fröjdh samt Kent Tieu till ÅRe
Åk-2

5.11 Val av ÅRe Åk-3
Till ÅRe Åk-3 har ingen kandiderat innan mötet. Frkn Höög tackar dock ja
till kandidatur efter en nominering. Det uppstår dock ett dilemma eftersom
hon vet att hr Gustav Jacobsson tidigare visat intresse för posten men att
han tyvärr inte är å plats. Nova drar därför tillbaka sin kandidatur för att
möjliggöra för hrn att fyllnadsväljas till ÅRe Åk-3 vid ett senare tillfälle.

Mötet beslutar att vakantsätta ÅRe Åk-3.

5.12 Val av Esquaderamiralen
Till Esquaderamiralen har hr Hjalmar Rantala Jönsson kandiderat. Han be-
rättar att han tidigare varit med å Esquadern, att det var kul samt att han
vill göra det igen. Å frågan om vad hans favoritbåt är svarar han: ”frkn
Björklunds ubåt”.

Mötet väljer Hjalmar Rantala Jönsson till Esquaderamiralen.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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5.13 Val av Vice Idrottsledaren
Hr Björn Umegård samt hr Bergvall har kandiderat till Vice Idrottsledaren.
Hr Umegård berättar att han gillar sport. Bergvall säger ”pling”. De vill
kandidera i klump vilket mötet beviljar.

Mötet väljer klumpen bestående av Olof Bergvall och Björn Umegård till
Vice Idrottsledaren.

5.14 Val av Directris
Ingen har sökt till Directris. Hr Rautiainen berättar att han tillsammans
med styret diskuterat att motionera för att fördöma posten till historiens
vingslag om ingen kandiderar. Hr Erik Stare spontankandiderar efter detta
brandtal. Han kungör att han var spexfadder under mottagningen och att
han tyckte att det var kul. Han lovar att han under sin verksamhetsperiod
ska annordna ETT (1) spex men att man inte bör ha några större förhopp-
ningar för kvalitén å detta.

Mötet väljer Erik Stare till Directris.

5.15 Övriga ärenden
5.16 Övriga frågor
Hr Alexander Malmberg berättar att det uppdagats (efter VAR-granskning)
att frkn Björklund gurglat 101 gånger vilket innebär ett nytt rekord.

5.17 Närvaro
E-23 3 st
E-22 11 st
E-21 5 st
E-20 3 st
E-19 2 st
E-äldre 1 st
Totalt 25 st

5.18 Publicering på webben
Mötet tillåter att protokollet får publiceras å webben med namn.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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5.19 Mötets högtidliga avslutande
Mötet avslutas den första november 00.43:48 av Supraledare Elin Björ-
klund.13

Vid protokollet Mötesordförande

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS

Justeras Justeras

Johan Höglund
Fø F
Elektrosektionen
THS

Emil Karlsson
Källarmästare
Elektrosektionen
THS

13Detta innebär att samtliga som valts under detta SektionsMöte redan påbörjat sin
verksamhetsperiod.

Justeras:

Emil Karlsson Johan Höglund Elin Björklund
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Man vänjer sig (vid TET)
av Johan Wirén och Elias Väring

Man vaknar man varje morgon med en hemskhet i bröst
kan inte äta, dricker kaffe, åker buss till tolvan
där är långa trista timmar, meningslösa formler
ingen funkar för mig
man stirrar bara tomt och räknar E-fält och får fel
men man vänjer sig
man vänjer sig
Och uppgiften man gör den har man ingenting för
det är ett teoretisk påhitt av Cheng, fattar inte nåt
man bara Gaussar sina bollar, räknar randvilkoren
kollar bak i facit, det var fel på allt som vanligt
men man vänjer sig
man vänjer sig
när man kommer hem på kvällen har man tjugo tal o räkna
det är lönnlöst att ens börja för man har ju ingen ork kvar
man glömt att köpa mat
fast inte har man just nån matlust, pressar i sig några mackor
man vänjer sig
man får vänja sig
man tar magnecyl mot huvudvärken dåsar fram för GP
e-fältet i metall är ju lika med noll
man är trött o går o lägger sig
och ks:en är om tre dar, kapacitansens blev oändlig, det är omöjligt att sova
men man vänjer sig
man måste vänja sig
lakanen snor sig och blir fuktiga av svett
och nattens timmar är som gummiband i väntan på glömskan
så ringer väckarklockan
herrejävlar denna pina, man orkar inte tvätta sig
dricker kallnat kaffe från igår
och ute är det kallt och mörkt och ruggigt o dimma
men man vänjer sig
man vänjer sig
så blir det torsdagspub till slut, man super lite håglöst
och på fredan går man till la campus, unnar sig en pizza
och på kvällen kommer gråten
man måste våga bli förtvivlad, känna sig verklig
man köper lite porr från en hylla på skabben
o går hem o onanerar, det är outsägligt torftigt
men man vänjer sig
man får lov att vänja sig



THS FEL
av Johan Wirén och Elias Väring

över hela denna jord oh yeah oh yeah
sker katastrofer terrormord o ack o ve
men vi som går elektro har alltid ryggen fri
för roten till all världens ondska är inte vi
nej det är THS fel THS FEL
i stadgan står det skrivet: “det är THS fel”
jag vet inte var nånstans däri, inte vilken del
men nånstans här i står det: “det är THS fel”

F i allt jag nånsin läst THS fel
ölen som är överjäst THS fel
och fester som tog slut för fort, o sakna akvavit
att färgen på min overall helt plötsligt blev vit
ja det är THS fel THS Fel
THS fel THS fel
Tolvan står i brand och det är THS fel
att alla mina kompisar blev utslängda igår
på nått sätt kan jag känna det var THS fel

inflation och alkoholism THS fel
Lapplisor och ateism THS fel
att ettor nu för tiden aldrig lär sig veta hut
att nollegasquen i september plötsligt tog slut
ja det är THS fel THS fel
THS fel THS fel
allt är upp och ner och det är THS fel
min utbildning har gjort att jag nog aldrig kan bli hel
men sektionen är enig: det är THS fel

Galen fundamentalism — THS fel
Varje världshistorisk schism — THS fel
Å religiösa grunder, vi krigar, dödar, slåss
Men skulden till att det är så, den faller ej på oss
Nej, det är THS fel — THS fel
THS fel — THS fel
Därom kan vi enas, det är THS fel
Man tror att det är Satan själv som spelar oss sitt spel



Men även han går fri för allt är THS fel

Ja, det är THS fel — THS fel
THS fel — THS fel
Allting som är fel ja det är THS fel
Jag har suttit framför datorn så min nacke blivit stel
I köket har vi vävtapet fast jag vill ha panel
En gång så åt jag gröt och misstog curry för kanel
Och det var inget slarv, nej det var THS fel!
När svininfluensan kom så var det slut på alkogel
Och våran pizzeria har så tråkigt klientel
Jag åkte fast på jobbet, stal kontorsmateriel
På chartern red jag dromedar fast frugan fick kamel
Att våran konungs uppgift blott är ceremoniel
Och att jag inte hittar några flera rim på -el
Det råder inget tvivel, det är THS fel

THS fel
THS, THS, THS
Ja det är THS fel
THS, THS, THS, THS fel
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
Måndagen den 31 oktober
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående införandet av gästmedlem-
skap i Konglig Elektrosektionen
Bakgrund
Under våren framkom från Tekniska Högskolans Studentkår att många sek-
tioner tolkar tillståndsmyndighetens direktiv fel då de som inte tillhör orga-
nisationen som äger alkoholtillståndet står som serveringsansvariga. Detta
påverkar Elektrosektionen och Sektionen för Medicinsk Teknik (MiT) ef-
tersom det innebär att endast medlemmar från Elektrosekionen får vara
serveringsansvariga på serveringsytan Tolvan. Eftersom detta av flera an-
ledningar inte är hållbart har kårstyrelsen tagit fram ett förslag på lösning,
som sedan klubbats igenom av kårfullmäktige (KF). Denna lösning är en
ändring i kårens reglemente som nu lyder:

Sektionernas sammansättning finns i bilagan Sektionernas sam-
mansättning, ändringar av Sektionernas sammansättning beslu-
tas av kårfullmäktige. Bilagan ska vara tillgänglig tillsammans
med reglementet på THS hemsida. Sektionerna har också rätt
att välja gästmedlemmar. En gästmedlem ska vara studerande-
medlem i THS, men behöver inte studera ett program kopplat till
sektionen. Gästmedlemmars rättigheter kan styras av sektionens
styrdokument, men de kan inte erhålla rösträtt. Om inget annat
anges utses gästmedlemmar av sektionsstyrelsen och de har sam-
ma rättigheter som övriga medlemmar, bortsett från rösträtt på
sektionsmöten.

Som en följd av detta är det upp till Elektrosektionen att införa gästmedlem-
skapet i våra styrdokument i syfte att möjliggöra serveringsansvariga från
Sektionen för Medicinsk Teknik. Eftersom våra stadgar idag lyder:

1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns tre (3) olika typer av medlem-
skap: sektionsmedlem, seniormedlem samt hedersmedlem.
Alla dessa betecknas som medlemmar.

kommer det behövas en stadgeförändring för att introducera detta nya med-
lemskap.

1
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Förslag
Styrelsen 2023 föreslår att sektionen ändrar stadgan för att tillåta gästmed-
lemskap. Däremot anser styrelsen att gästmedlemmarna inte skall tilldelas
så mycket rättigheter som möjliggörs i THS reglemente, eftersom detta ut-
formats för att vara brett och ge oss sektioner fler valmöjligheter.

Yrkande
Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 ändra Konglig Elektrosektionens stadga från det som redovisas i bilaga
A.1 till det som redovisas i bilaga A.2.

Ett barn-uppskattande styre

2
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A Bilagor
A.1 Paragraf 1.8 ur nuvarande stadga
1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns tre (3) olika typer av medlemskap: sek-
tionsmedlem, seniormedlem samt hedersmedlem. Alla dessa betecknas
som medlemmar.

Samtliga studerande vid Kungliga Tekniska Högskolan som hos THS är
registrerad medlem i Konglig Elektrosektionen, samt erlagt kåravgift,
är sektionsmedlemmar av Konglig Elektrosektionen. Samtliga utexami-
nerade vid civilingenjörsutbildningen inom Elektroteknik vid Kungliga
Tekniska Högskolan kan bli seniormedlemmar av Konglig Elektrosek-
tionen vid Tekniska Högskolans Studentkår.

Till hedersmedlem har Konglig Elektrosektionens sektionsmöte rätt att
utse person som synnerligen främjat Konglig Elektrosektionens intres-
sen och strävanden. Hedersmedlemmarnas antal får ej överstiga nio
(9). Förslag till val av hedersmedlem skall vara framställt av medlem
av Konglig Elektrosektionen. För att beslut om hedersmedlem skall bli
gällande krävs två tredjedelars majoritet. Faller fråga om val av heders-
medlem, införes varken förslag eller beslut i protokollet. Förteckning
över hedersmedlemmar föres av Ordföranden i därför avsedd bok.

A.2 Paragraf 1.8 ur föreslagen stadga
1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns fyra (4) olika typer av medlemskap: sek-
tionsmedlem, seniormedlem, hedersmedlem samt gästmedlem . Alla
dessa betecknas som medlemmar.

Samtliga studerande vid Kungliga Tekniska Högskolan som hos THS är
registrerad medlem i Konglig Elektrosektionen, samt erlagt kåravgift,
är sektionsmedlemmar av Konglig Elektrosektionen.

Samtliga utexaminerade vid civilingenjörsutbildningen inom Elektro-
teknik vid Kungliga Tekniska Högskolan kan bli seniormedlemmar av
Konglig Elektrosektionen vid Tekniska Högskolans Studentkår.

Till hedersmedlem har Konglig Elektrosektionens sektionsmöte rätt att
utse person som synnerligen främjat Konglig Elektrosektionens intres-
sen och strävanden. Hedersmedlemmarnas antal får ej överstiga nio
(9). Förslag till val av hedersmedlem skall vara framställt av medlem
av Konglig Elektrosektionen. För att beslut om hedersmedlem skall bli

3
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gällande krävs två tredjedelars majoritet. Faller fråga om val av heders-
medlem, införes varken förslag eller beslut i protokollet. Förteckning
över hedersmedlemmar föres av Ordföranden i därför avsedd bok.

Till gästmedlem har Konglig Elektrosektionens styrelse rätt att utse
person som uppfyller samtliga följande punkter.

• Person som uppfyllt Stockholm Stads krav för serveringsansvar.

• Person som är medlem i Tekniska Högskolans Studentkår.

• Person som ämnas vara serveringsansvaring under det alkoholtill-
stånd som innehas av Konglig Elektrosektionen.

Gästmedlemskapet gäller tills dess att medlemmen ej längre är medlem
i THS eller ej längre är behörig att vara serveringsansvarig eller fråntas
medlemskapet av styrelsen. Förteckning över gästmedlemmar förses av
Konglig Elektrosektionens styrelse.

4
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Motion till:

Konglig Elektrosektionens

Sektionsmöte 3 uti Oktober

Tisdag den 31 Oktober

u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)

å Tolvan, Stockholm

Motion ang̊aende Den Lille Testarens 13 öl

Bakgrund

Traditioner är kul! Speciellt gamla och väletablerade.

Konglig Elektrosektionen har många traditioner och det är dessa som utgör

grunden till hela sektionslivet. Bland sektionens traditioner märks speci-

ellt kalasandet, med de stora evenemangen s̊asom V̊arbal och n0llegasque i

spetsen. Det som utmärker dessa kalas är den fantastiska stämningen med

mycket sjungande av vackra s̊anger som hämtas ur S̊angboken.

För att kunna säkerhetsställa kvalitén p̊a den kommande boken behöver

därför det eventuella inneh̊allet testas i flera olika niv̊aer med skalan nykter

till supertaggad sittning. För att kunna genomföra tester av framförallt det

senare slaget har SBK sedan urminnes tider (se gamla SM-protokoll) ett

ämbete vid namn Den Lille Testaren. Personen som innehar den här posten

har i uppgift att förtära 13 öl under ett möte för att stämningen ska kunna

närma sig supertaggad sittning.

Yrkande

SBK yrkar p̊a

Att1 sektionen bekostar den Lille Testaren 13 öl/cider till varje SBK-möte.

SBK-25 - via SBK-Ordförande - Patrik Nicolausson

1
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Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
tisdagen den 31 oktober
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende Den Lille Testarens
13 öl

Resonemang

Styrelsen tackar motionärerna för en välskriven motion och ser även med
nöje p̊a denna mytomspunna tradition. Styrelsen h̊aller med om att det är
viktigt att s̊angerna testas gediget i alla olika sinnesstämningar. Senaste
g̊angen denna motion presenterades (oktober 2015) yrkade sittande styrelse
p̊a avslag d̊a de ans̊ag att sektionen inte bör bekosta alkoholiserandet av en-
skilda personer. Ändringsyrkandet blev till slut att SBK-16 fick 770 svenska
riksdaler att spendera hur de ville. Årets styrelse ser dock inte riktigt lika
strängt p̊a denna tillställning men anser dock att en fast budget vore att
föredra för att begränsa S̊angbokskommitténs alkoholintag. Tv̊astusenfem-
hunda (2500) svenska riksdaler bör täcka inköpet av tretton (13) stycken
enheter à sjutton (17) kronor och fyrtio̊atta (48) öre för elva (11) möten1.
Eftersom kommittén ska verka över nästan tv̊a (2) år anser styrelsen att
denna summa är överkomlig för sektionens ekonomi.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 att1 ändras till ”Att1 S̊angbokskommittén-25 f̊ar 2500 SEK av Konglig
Elektrosektionen att disponera till öl eller cider för den Lille Testaren”.

Att2 mötet bifaller motionen med ändringsyrkandet.

Ett nersupet styre

1Allts̊a f̊ar varje medlem i kommittén vara Den Lille Testaren en (1) g̊ang.

1
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
Tisdagen den 31 Oktober

u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)

å Tolvan, Stockholm

Motion ang̊aende uppstart av E-Bokcirkel som Un-
derförening

Bakgrund

Ändamålet för elektrosektionen är enligt stadgan ”... att främja sina med-

lemmars studier, nutida och framtida välmående och varmed där äger sam-

manhang.”. Idén om en bokcirkel för E&MiT tog sin början i att vi s̊ag ett

intresse för litteratur och att kunna disktuera litteraturen med andra. Fle-

ra personer har dessutom uttryckt ett missnöje med avsaknaden av läsning

i sin vardag och vi ser bokcirkeln som en möjlighet att skapa läsiver hos

deltagarna. Bokcirkeln skulle kunna motivera deltagarna att läsa mer och

dessutom öppnar det en ny väg att finna umgänge innom sektionen.

Under mottagningen har vi diskuterat idén om en bokcirkel och kom fram

till att flera personer är intresserade av en litteratur fukuserad förening. Den

18:e September har vi haft ett möte som konkret visade p̊a intresset för bok-

cirkeln. Femton personer deltog vid mötet och vi fick d̊a upplysning om de

böcker och genrer som önskas. Av de personer som deltog p̊a mötet märktes

det att det fanns en mångfald av personer och åsikter. Det verkar som att

gruppen för tillfället är intresserad av Sci-fi och fantasy s̊aväl som klassiker

och romaner.

Vi har även fr̊an början gjort bakning till en del av v̊ara möten. Det bidrar

till stämningen och gemenskapen och är för många en kul aktivitet. Dess-

utom s̊ag vi fr̊an första mötet att flera personer anser att det är kul att f̊a

bjuda p̊a n̊agot som de själva gjort och flera personer anmälde sig frivilliga

att baka inför nästa möte.

Sammanfattningsvis planerar E-Bok p̊a att fortsätta sin verksamhet men

med stöd av och anknytning till sektionen d̊a idén verkar ha varit önskad

under en l̊ang tid och det initiala intresset var stort.

1
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Yrkande

Motionärerna yrkar p̊a

Att1 E&MiTs Bokcirkel - E-Bok läggs till under avsnitt 6 Sektionens

underföreningar i reglementet.

Att2 Daniel Osterman godkänns som ordförade och att Paulina Virtanen

godkänns som ekonomisik ansvarig för E-Bok

Daniel Osterman

Paulina Virtanen
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Oktober-SM ELEKTROSEKTIONEN 31 oktober

Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
tisdagen den 31 oktober
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende uppstart av E-Bokcirkel
som Underförening.

Resonemang

Styrelsen tackar motionärerna för en välskriven motion. Överlag s̊a anser
styrelsen att motionen bör bifallas eftersom de inte har n̊agra invändningar
till verksamheten som motionärerna vill driva samt hur motionärerna for-
mulerat sina att-satser. Styrelsen anser ocks̊a att sektionen i allmänhet bör
uppmuntra föreningsliv där det finns intresse. Att E-Bok hamnar som un-
derförening och inte som utskott (ofta kallat nämnd) är rimligt eftersom
sektionen inte behöver kunna ålägga föreningen att utföra uppgifter. Styrel-
sen anser ocks̊a att föreningens verksamhet inte är s̊a pass viktig att man
behöver ha god kontroll p̊a och samarbete med föreningen, i enlighet med
kraven p̊a utskott. En underförening passar allts̊a bättre eftersom verksam-
heten bör kunna drivas med egen förvaltning.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 mötet bifaller motionen i sin helhet.

Ett styre med Adlibris-medlemskap
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
tisdagen den 31 oktober
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion ang̊aende återuppstart av ESS

Bakgrund

I v̊aras bestämde sig styrelsen att rensa lite i v̊art reglement, där inakti-
va underföreningar togs bort. En av föreningarna som försvann var ESS,
Elektrosektionens SaunaSällskap. Under de senaste sammarbetsresorna till
Teknologföreningen vid Aalto universitet, har det dock observerats ett stort
intresse i att basta fr̊an medlemmar i v̊ara sektioner. Av denna anledning vill
vi återuppstarta ESS, för att skapa en vacker bastukultur för v̊ara sektioner.

Den tidigare upplagan av ESS var känd för att inte ha gjort n̊agot under
dess tid men vi ämnar att ordna regulära bastukvällar åt bägge sektioners
medlemmar, främst i K̊arhuset Nymbles bastu, men möjligen även i övriga
lokaler. Dessa kvällar kommer att finainiseras av en mindre avgift alternativt
genom äskning av pengar fr̊an sektionen.

Yrkande

Motionärerna yrkar p̊a

Att1 lägga till ESS(r) under avsnitt 6 Sektionens underföreingar i reg-
lementet

Att2 mötet godkänner Douglas Andersson till ESS(r):s ordförande samt
Johan Höglund till ESS(r):s kassör

Johan Höglund, Douglas Andersson, Oscar Lundberg, Alvar Winquist,
Elinor Fligman
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Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
tisdagen den 31 oktober
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende uppstart av återupp-
start

Resonemang

Styrelsen tackar motionärerna för en välskriven motion. I enlighet med svaret
till motionärerna för E-Bok anser styrelsen att föreningsliv ska uppmuntras
där det finns intresse. Därav tycker styrelsen att denna motion bör bifallas
eftersom det inte finns n̊agra invändningar till hur verksamhet ska drivas
eller hur motionärerna formulerat sina att-satser. Det är ocks̊a av samma
anledningar som för E-Bok givet att denna förening bör vara en Underföre-
ning (ej utskott).

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 mötet bifaller motionen i sin helhet.

Bastuklubben

1
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